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Başbakan Binali Yıldırım Gürcistan'da

ABONE OL      

Başbakan Binali Yıldırım ve Gürcistan Başbakanı Kvirikaşvili, Türkiye-Gürcistan Yüksek
Düzeyli Stratejik İşbirliği Konseyi ikinci toplantısının ardından ortak basın toplantısı
düzenledi. Gürcistan Başbakanı Kvirikaşvili, basın toplantısında yaptığı konuşmada, "
(Bakü-Tiflis-Kars demiryolu projesi) Bizim tarafımızdan bu projenin başlatılabilmesi için
elimizden geleni yapıyoruz, test sürüşleri yaz aylarında devam edecek, sonbaharda bu
proje başlatılmış olacak. Bu proje gerçekten bölgesel boyutunu da aşmış durumda" dedi.
Gürcistan Başbakanı Giorgi Kvirikaşvili, Bakü-Tiflis-Kars demiryolu projesine ilişkin "Bizim
tarafımızdan bu projenin başlatılabilmesi için elimizden geleni yapıyoruz, test sürüşleri yaz aylarında
devam edecek, sonbaharda bu proje başlatılmış olacak." dedi.

Kvirikaşvili, Başbakanlık Binası'nda, Türkiye-Gürcistan Yüksek Düzeyli Stratejik İşbirliği Konseyi
(YDKS) ikinci toplantısının ardından Başbakan Binali Yıldırım ile düzenlediği ortak basın
toplantısında, Türkiye ile Gürcistan arasındaki diplomatik ilişkilerin tesisinin 25. yıl dönümü olduğunu
hatırlatı.
İki ülke arasındaki ilişkilerin tarihi önemine işaret eden Kvirikaşvili, Türkiye'nin, Gürcistan'ın
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bağımsızlığını tanıyan ilk ülkelerden olduğunu ve egemenlik ile toprak bütünlüğünü çok üst seviyede
desteklediğini kaydetti.

Kvirikaşvili, bu toplantıda stratejik düzeyde en üst seviyedeki iş
birliğinin yeni boyutlar kazanmasını sağladıklarını bildirerek,
Türkiye ve Gürcistan arasında iyi ilişki ve karşılıklı çıkar üzerine
kurulu, farklı boyutlara sahip son derece verimli, hedef odaklı
bir toplantı yaptıklarını, bölgesel konuları da kapsamlı biçimde
değerlendirdiklerini söyledi.

Türkiye'nin Gürcistan'ı uluslararası alanda desteklediğini
anımsatan Kvirikaşvili, iki ülke arasında savunma ve güvenlik
alanlarında iş birliğini sürdüreceklerini belirtti.

"İRADEMİZİN EN ÜST YÜKSEK SEVİYEDE BEYANIDIR"

Gürcistan Başbakanı, Türkiye'nin ülkesinin en önemli ticaret ortağı olmasına rağmen halihazırdaki
potansiyelin kullanılamadığını ifade ederek, Serbest Ticaret Anlaşması'nın kapsamının
genişletilmesinin, bu potansiyeli kullanma bakımından her iki ülkenin çıkarına olacağına dikkati çekti.

Bakü-Tiflis-Kars demiryolu projesinin, Avrupa-Asya bağlantısında rekabet gücünü arttıracak bir
çalışma olduğunu belirten Kvirikaşvili, güney enerji koridorunu derinleştirme ve Hazar Denizi
kaynaklarının Batı'ya aktarımıyla ilgili iş birliğinin geliştirilmesi hususlarını da ele aldıklarını kaydetti.
Kvirikaşvili, "Türkiye Cumhuriyeti Başbakanı'nın Gürcistan'a gerçekleştirdiği bu ziyaret ve mevcut
stratejik format, her iki ülke açısından net bir biçimde ortaya koymuş olduğumuz irademizin en üst
yüksek seviyede beyanıdır. Bu anlamda ikili ilişkilerimiz çok farklı boyutlara ilerleyecektir." dedi.

Bakü-Tiflis-Kars demiryolu projesine ilişkin olarak Kvirikaşvili, sözlerini şöyle sürdürdü:

"Bu demiryolu projesinin geliştiriliyor olması, bu bağlantının kuruluyor olması, zaten İpek Yolu
olgusunun çok önemli bir parçası. Bu halihazırda beyan edildi, aynı zamanda belgelere yansıtıldı.
Türk yetkililerle çok yoğun iş birliğimiz mevcut. Azerbaycan ile de bu projede gecikme yaşanmaması
ve hızla tamamlanması için çalışmalarımızı sürdürüyoruz. Bu anlamda bizim tarafımızdan bu
projenin başlatılabilmesi için elimizden geleni yapıyoruz, test sürüşleri yaz aylarında devam edecek,
sonbaharda bu proje başlatılmış olacak. Bu proje gerçekten bölgesel boyutunu da aşmış durumda."

"GERÇEKTEN KORKUNÇ BİR VAHŞETİN TEZAHÜRÜYDÜ"



Kvirikaşvili, İngiltere'de yaşanan terör saldırısına ilişkin bir soru üzerine terörizmin sınır tanımadığını,
terörizmle sadece medeni toplumun güçlendirilmesi çabalarıyla mücadele edilebileceğini söyledi.

Fetullahçı Terör Örgütü'nün (FETÖ) 15 Temmuz'daki darbe girişimini de hatırlatan Kvirikaşvili, şunları
kaydetti:

"Bu saldırıları, kendi ülkelerimizde de yaşıyoruz. Saygıdeğer mevkidaşım bir yıl önceki darbe
girişiminden bahsetti. Bu, Türkiye'de gerçekten korkunç bir vahşetin tezahürüydü. Gürcistan'ın
özellikle medeni tüm ülkelerle terörizmle mücadelede bir arada olmaya devam edeceğini ifade
etmek istiyorum. Her şeyden önce bizler burada terörün temel kaynak noktalarını ortadan
kaldırmalıyız. Özellikle de bölgemizde bu kaynaklarla mücadele etmeliyiz. Daha sonra ekonomik iş
birliğimizi artırmalıyız."

Başbakan Binali Yıldırım, iki ülke vatandaşlarının pasaportsuz seyahat edebilmesinin önemine dikkat
çekerek, "Batum Havalimanı ülkelerimiz arasındaki bu gelişmelere önemli bir katkı sağlamaktadır"
dedi.

Başbakan Yıldırım açıklamasında şunları kaydetti:

Türkiye ile Gürcistan geride bıraktığımız çeyrek asırda komşuluğu dostluğa ve stratejik ortaklığa
dönüştürmeyi başarmıştır. Önümüzdeki yıllarda da ilişkilerimizi daha da geliştirmek kararlılığındayız.
Bugünkü toplantıda bu iradenin her iki tarafta olduğunu görmekten mutlu olduk. Gürcistan'ın toprak
bütünlüğü ve egemenlik haklarına zarar gelmemesi Türkiye için önemli. Gerçek potansiyelinin
altında kaldığını düşündüğümüz ticari ilişkilerimizle ilgili olarak önemli kararlar aldık. Ayrıca adli
yardımlaşma konusunda da bir belge imzalandı. Bunun dışında siber güvenlikle ilgili bir anlaşmada
imzalandı. Bakü Tiflis Kars demiryolu projesi bitiyor. Mevkidaşımın da bu projeye ne kadar önem
verdiğini biliyorum.



"İNGİLTERE'YE BAŞSAĞLIĞI DİLİYORUM"

Başbakan Binali Yıldırım, İngiltere'de meydana gelen terör saldırısına ilişkin, "Bu saldırıyı lanetliyoruz.
İngiltere'ye başsağlığı diliyorum. Güvenlik noktasında artık yaşadığımız bugünlerde her yerin
güvenliği hemen hemen aynı. Her yerle ilgili tehdit de aynı. Hiç kimse 'Benim ülkem daha güvenli'
diyemez. Böyle deyince de terörle mücadelede bir zafiyet yaşanma ihtimali ortaya çıkar. Bundan
böyle terörle mücadelede yakın iş birliğini daha da artırmamız gerekiyor." dedi.
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